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ظرفیت تولید بیش از 1000 تُن ماهی 
خاویاری در لرستان ایجاد شد

خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
اســتان  شــیلات  مدیرکل 
لرســتان گفت: ظرفیت بیش 
از یک هزار تنُ ماهی خاویاری 
در لرستان ایجاد شده و تا یک 
یا دو ســال آینده وارد عرصه 

تولید می شویم.
کیــارش بیرانونــد اظهار کرد: 

ما در اســتان لرســتان به صورت آزمایشــی روی گونه های 
جدیدی مثل میگو، آزادماهی دریای خزر، خاویار ســفید و 
کپور دریایی کار کردیم که خوشبختانه نتیجه بخش بوده و 
قرار اســت که از این به بعد تولید آن ها در دستور کار قرار 
بگیرد؛ در بخش ماهیان خاویاری ظرفیت یک هزار تنُ ایجاد 
شده که برای یک یا دو سال آینده در این زمینه وارد عرصه 

تولید می شویم.
وی افزود: مجتمع سپیددشــت نیز به عنوان بزرگ ترین 
مجتمع پرورش ماهی کشــور بیش از 60 درصد پیشــرفت 
فیزیکی دارد و درنهایت تا دو ســال آینــده به مدار تولید 

وارد می شود.
مدیرکل شــیلات استان لرســتان عنوان کرد: مجتمع 
پــرورش ماهی مذکور مکانیزه اســت و 6 هزار تنُ ظرفیت 
تولید دارد که می تواند اشــتغال زایی گسترده ای برای اهالی 

منطقه داشته باشد.
بیرانوند بیان کرد: به  دنبــال ایجاد یک بازارچه مرکزی 
در مجموعه شــیلات هســتیم که امیدواریم تا سال آینده 
راه اندازی شود، چون فعلًا برای احداث آن مشکل شهرداری 

داریم.

سیستم گرمایشی 2881 کلاس درس 
لرستان تجهیز شد

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل نوسازی، توسعه 
و تجهیز مدارس لرســتان گفت: استانداردســازی 
سیستم گرمایشی دو هزار و 881 کلاس درس استان 

طی سال تحصیلی جاری انجام شده است.
محمدرضا حیدری روز گذشته بیان کرد:  این اقدام در دو 
ماه گذشته انجام شده که با میانگین کارهای صورت گرفته 

طی سال های قبل، بسیار متفاوت است.
وی با بیان اینکه ســال گذشته تنها 178 کلاس درس 
لرستان به سیستم گرمایشی استاندارد مجهز شدند، تصریح 
کرد:  سهم ملی این اداره کل 30 میلیارد تومان تعیین شده 
بود که با پیگیری های مستمر به 60 میلیارد تومان افزایش 

یافته و تخصیص آن نیز معادل 81.7 درصد است.
وی اظهار کرد: بیشترین میزان بخاری نفتی در مدارسی 
که علمک گاز دارند مربوط به لرستان است که در این راستا 
6 میلیارد تومان برای اســتان مصوب شــد، اما تاکنون 40 
میلیارد تومان برای تأمین سیستم های گرمایشی تخصیص 

داده شده است.
حیدری افزود: همچنین مقرر شــده تا پایان سال مالی 
98 سیســتم گرمایشی مدارســی که علمک گاز ندارند، از 
طریق ســوخت های گازوییلــی و موتورخانه مرکزی تأمین 
شود که برای این مهم نیز 30 میلیارد تومان قرارداد منعقد 

شده است.
وی گفت: تاکنون یک هــزار و 700 مورد از بخاری های 
نفت ســوز اســتان که دارای علمک گاز در ورودی مدارس 

بودند، جمع آوری شده است.
مدیرکل نوســازی، توســعه و تجهیز مدارس لرســتان 
همچنین با اشــاره بــه انفجار بخاری نفتــی کلاس درس 
مدرســه میدان بزرگ پلدختر )شهید منصوری( بیان کرد: 
در زمان وقوع انفجــار دانش آموزان در کلاس درس حضور 

نداشتند.
حیدری افزود: برای رفع نقص سیســتم گرمایشــی این 
مدرســه با نصب بخاری اســتاندارد، اقدامات لازم صورت 
پذیرفته و با اتمام بازسازی کلاس، دانش آموزان هفته آینده 

به مدرسه بازمی گردند.
وی اضافه کرد: لرســتان در پیوســت شماره یک قانون 
بودجه 98 هشــت طرح تخریبی و بازسازی در بخش های 
گرمایشــی، تکمیل پروژه های نیمه تمام، تجهیزات مناطق 
محــروم، فضای ورزشــی و تأمین قیر دارد کــه با توجه به 

وضعیت خاص استان، اعتبار این طرح ها دوبرابر شد.
مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس لرستان اذعان 
کــرد: درمجموع 175 میلیارد تومان اعتبار ملی و اســتانی 
امســال در حوزه نوســازی و تجهیز مدارس لرستان تحقق 

یافته و یا درحال اجرا است.

خبــر

اتمام احداث واحدهای مسکونی 
مددجویان سیل زده لرستان

 تا دهه فجر امسال
 ، ب غر ســپهر
مدیرکل  خبــر:  گروه 
امــام  کمیته امــداد 
از  لرستان  خمینی)ره( 
اتمام بازسازی واحدهای 
مددجویان  مســکونی 
تا  نهاد  این  ســیل زده 
خبر  امســال  دهه فجر 

داد.
جاسم محمدی فارسانی 

با اشــاره به آخرین وضعیت مســکن مددجویان سیل زده 
لرســتان، اظهار کرد: سیل فروردین ماه به بیش از 4 هزار و 
500 منزل از مددجویان کمیته امداد در شــهرهای مختلف 

استان خسارت وارد کرد.
وی خاطرنشــان کرد: از این تعداد، دوهزار و 538 واحد 
مددجویی نیازمند تعمیر بود که خوشبختانه تا پایان دی ماه 
عملیات تعمیرات این تعداد منزل به پایان رســید و تحویل 

مددجویان سیل زده شد.
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( از اتمام بازســازی 
واحدهای تخریبی مددجویان ســیل زده این نهاد در استان 
تا دهه فجر امسال خبر داد و گفت: از دو هزار و 100 واحد 
تخریبی تاکنون 800 واحد، احداث و مابقی نیز تا دهه فجر 

امسال تکمیل و تحویل مددجویان خواهد شد.
محمدی فارســانی بیان داشت: همان گونه که در ابتدای 
وقوع ســیل به مددجویان وعده داده شد، این جامعه هدف 
کمیته امداد هیچ گونه دغدغه ای بــرای تامین لوازم خانگی 
نداشته باشند، همچنان که تاکنون نیز به کمک دستگاه های 
اجرایی و خیرین اتفاق های خوبی برای مددجویان رخ داده 

است.
وی، عدم واگــذاری زمین جهت احداث مســکن برای 
برخــی مددجویان ســیل زده در برخی مناطــق همچون 
روســتاهای مورانی و بابازید را از جمله مشــکلات پیش رو 
کمیته امداد عنوان کرد و از بنیادمســکن استان درخواست 
کرد هر چه زودتر نســبت به تعیین تکلیف زمین مددجویان 

اقدام نماید.

عملیات عمرانی 120 متر از پروژه 
آبشوران کرمانشاه به پایان رسید

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرعامل آب منطقه ای 
استان کرمانشــاه گفت: عملیات عمرانی 120 متر از 
طول 210 متری آبشــوران در پارکینگ شهرداری به 

پایان رسیده است.
بخش هایی از کانال سرپوشــیده آبشــوران در محدوده 
پارکینگ شــهرداری کرمانشاه در ســیل فرورین ماه امسال 
ریزش کرد و ترمیم کانال آن یکی از مصوبات خردادماه بود.
در همین راســتا، محوطه پارکینگ شهرداری کرمانشاه 
برای ســاماندهی آبشــوران توسط شــرکت آب منطقه ای 
محصور شــد؛ مســؤولان وعده دادند طرح تا پایان آذرماه 
تکمیل و آمد و شــد مردم روان شود، البته استاندار هم بر 

آن تاکید کرد.
مدیرعامل آب منطقه ای اســتان کرمانشــاه در خصوص 
آخرین اقدامات انجام شده در این محدوده، اظهارکرد: قرار 
بــود تا پایان آذرماه عملیات عمرانی 120 متر از طول 210 

متری آبشوران در پارکینگ شهرداری به اتمام برسد.
بهرام درویشــی گفت: 25 آذرمــاه کار این 120 متر به 
پایان رســید، اما بــرای اینکه تردد مردم روان شــود باید 
شهرداری یک سری کارها در بحث روکش در این محدوده 

انجام دهد به همین دلیل حصارها جمع آوری نشده است.
وی، اجرای آبشــوران توسط شرکت آب منطقه ای استان 
به طول دو هزار و 830 متر در پیچیده ترین و ســخت ترین  
مناطــق درون شــهری)بافت فرســوده( را به عنوان یکی از 
شــاخص ترین  فعالیت ها این شرکت دانســت و گفت: کار 
ساماندهی 730 متر از این میزان با صرف هزینه 10 میلیارد 
تومانی به پایان رســیده، مابقی هم با پیشرفت 10 درصدی 

در حال انجام است.
درویشــی، تنها عامــل بازدارنده این پــروژه را در قالب 
مشــکلات  مالی عنوان کرد و افــزود: می توان به 6 جبهه و 
بکارگیری ســه  پیمانکار روند فعالیت را در طرح  ساماندهی 

آبشوران مناسب ارزیابی کرد.
گفتنی اســت، طول آبشــوران شــهر کرمانشــاه 14.5 
کیلومتر اســت که از 2 شاخه کانی روزان و سراب قنبر آغاز 
و خروجی آن تا قره سو )پشت فرودگاه کرمانشاه( ادامه دارد.

خبــر راه بی رونق آهنی در کرمانشاه
ســپهرغرب، گروه خبر: کندی سرعت 
قطارها در کرمانشاه، راه آهن تازه تاسیس 
این اســتان را از رونــق انداخته و بخش 

باربری آن طرفدار چندانی ندارد.
راه آهن کرمانشاه پس از پیگیری های بسیار 
»اســدالله رازانی« اســتاندار وقت و »هوشنگ 
بازوند« اســتاندار فعلی کرمانشــاه در آخرین 
روز سال 96 با حضور »حسن روحانی« رییس 

جمهوری به بهره برداری رسید.
خط ریلی فیروزان- کرمانشاه 110 کیلومتر 
طول دارد که بــه منظور احداث آن حدود یک 
هزار و 100 میلیارد تومان بودجه صرف شــده 

است.
در ابتــدای راه اندازی قطارهــا در این خط 
ریلی با ســرعت 30 کیلومتر در ساعت حرکت 
می کردند که پس از ترمیــم خطوط ریلی این 
سرعت اکنون به 70 کیلومتر در ساعت رسیده 

است.
با این حال بازهم ســرعت راه آهن کرمانشاه 
آن چنــان مطلــوب نیســت، به همیــن دلیل 
مسافران و صنعتگران برای سفر و جابجایی بار 
ترجیح می دهند دیگر مسیرها را انتخاب کنند.

استاندار کرمانشاه در نشست های اخیر خود 
بارها نســبت به وضعیت راه آهن اســتان انتقاد 
کرده و خواهان افزایش هرچه ســریع تر سرعت 

حمل بار از این طریق شده است.
هوشــنگ بازوند با اشــاره به سرمایه گذاری 
یک هــزار و 100 میلیارد تومانی انجام شــده 
برای راه آهن کرمانشــاه، گفت: متاسفانه از این 
سرمایه گذاری آن طور که باید استفاده نکرده ایم 
و قــرار نبود راه آهن صرفا مشــکل حمل و نقل 
مســافر را حل کند، بلکه باید از این پتانســیل 

برای انتقال بار هم بهره ببریم.
وی از ســرعت پایین راه آهن برای جابجایی 
بار گلایه کرد و یادآور شد: گاهی سرعت حمل 
بار با کامیون چند برابر سرعت استفاده از قطار 
است که این امر برای فعالان اقتصادی که حتی 
یک ســاعت هم برای آنها مهم است، پذیرفتنی 

نیست.
استاندار کرمانشــاه اضافه کرد: شرکت های 
خصوصی از جمله پتروشــیمی به دلیل کندی 
حرکت قطارهای کرمانشاه تمایلی به استفاده از 

راه آهن برای جابجایی بار ندارند.
     راه آهن کرمانشاه نیازمند خطوط 

آنتنی است
بازوند خواســتار احداث خطــوط آنتنی از 
راه آهن کرمانشــاه تا نزدیکی واحدهای تولیدی 
شد و اضافه کرد: قطار بدون خط آنتنی کارآیی 
بــرای واحدهای تولیدی نــدارد و وزارت راه و 

شهرسازی باید این مشکل را حل کند.
وی با بیان اینکه هم اکنون بخش خصوصی 
کرمانشــاه آمادگی دارد تا حــدودی در زمینه 
تکمیل زیرســازی خطوط آنتنی همکاری کند، 
تاکید کرد: البتــه اعتباری که بخش خصوصی 
بــرای این کار باید بگذارد ممکن اســت صرفه 

اقتصادی برای آن ها نداشته باشد.
     کیفیت پایین قطارهای مسافربری

اکنون قطار کرمانشــاه مسافران را تا تهران 
و مشــهد جابجا می کنــد، اما کیفیــت پایین 
واگن هایی که در این مســیر تــردد می کنند، 

اعتراض مسافران را در پی دارد.
براســاس اعــلام معــاون هماهنگــی امور 
عمرانی استاندار کرمانشاه در ایام اربعین تعداد 
قطارهای اعزامی به کرمانشاه افزایش پیدا کرد 
و روزانه حدود 6 هزار مســافر از طریق راه آهن 

تردد کردند.
»مهرداد سالاری« چندی پیش در این رابطه 
گفت: شــرکت راه آهن در ایــام اربعین کیفیت 
واگن های مسافربری کرمانشاه را افزایش داد اما 
با کاهش حجم مسافران بازهم کیفیت واگن ها 

به حالت قبل بازگشت.
اســتاندار کرمانشاه ابتدای آذرماه نیز نسبت 
به کیفیت واگن های اعزامی به کرمانشاه انتقاد 
کرد و گفــت: واگن های قطارهــای اعزامی به 
کرمانشــاه در شــرایط عادی کیفیت چندانی 
ندارنــد، از ایــن رو باید کیفیــت آن ها افزایش 
پیدا کند؛ انتظــار داریم همچون دوران اربعین 

واگن های باکیفیت به کرمانشاه اعزام شوند.
بازونــد عنــوان کرد: بــا توجه به  شــرایط 
خاص کرمانشــاه انتظار داریــم  که وزارت راه و 
شهرسازی نیز توجه ویژه ای به راه آهن کرمانشاه 

داشته باشد.
وی اظهارکــرد: بیش از 18 مــاه از افتتاح  
راه آهن  کرمانشاه گذشــته اما هنوز مسیر ریل 
به صورت کامل ترمیم نشده است که پدیرفتنی 

نیست.
     ســرعت قطارهای کرمانشــاه 

افزایش می یابد
معــاون بازرگانی و بهره برداری شــرکت راه 
آهن اعلام کرد که ســرعت قطارهای مســیر 
کرمانشاه به تهران و کرمانشاه به مشهد افزایش 

پیدا خواهد کرد.
»مرتضی جعفری« ابتدای آذر ماه در نشست 
شــورای برنامه ریزی کرمانشاه که در ساختمان 
استانداری برگزار شــد، اظهارداشت: اکنون در 
حال ترمیم مســیر راه آهن استان کرمانشاه و 

جوشکاری بهتر اتصالات هستیم.
وی افزود: در ابتدا ســرعت این خط بسیار 
کنــد بود امــا در ماه های اخیر ســرعت از 30 
کیلومتر در ساعت به 70 کیلومتر رسیده است.

معاون شرکت راه آهن بابیان اینکه به زودی 
ســرعت قطارهــای راه آهن کرمانشــاه به صد 
کیلومتر خواهد رســید، گفت: پــس از ترمیم 
مسیر ریلی مســافران  کرمانشــاهی می توانند 
هفت ســاعته به تهران و 17 ســاعته به مشهد 

برسند.
جعفــری در بخش دیگــری از صحبت های 
خود از ســرمایه گذاری بخش خصوصی در راه 
آهن کرمانشــاه استقبال کرد و گفت: برابر ماده 
12 قانون اگر ســرمایه گــذاران در بحث ریلی 
ســرمایه گذاری کنند و منجر به افزایش حمل 
ریلی شود کل هزینه آنها برگردانده خواهد شد.

وی افزود: اکنون قطار کرمانشاه- مشهد یک 
روز در میان حرکت می کند و اگر مسافران این 
خط تکمیل شــود تعداد ســفرهای آن افزایش 

پیدا خواهد کرد.
     راه اندازی اداره کل راه آهن

راه انــدازی اداره کل راه آهــن یکی دیگر از 
مطالبات اصلی مردم و مســئولان کرمانشــاه 
است که با وجود موافقت وزیر راه و شهرسازی 
کماکان در پیچ و خم های اداری گرفتار شــده 

است.
شبکه راه آهن کشور از نظر مدیریت، تعمیر 
و نگهــداری خطوط و وســایل نقلیــه ریلی و 

بهره برداری شامل 20 منطقه است.
حدود این مناطق، به نوع عوارض جغرافیایی 
بســتگی دارد و دارای مســافت های متفاوتی 

هستند که بر مبنای تقسیمات استانی نیست.
البته بیشــتر اســتان های دارای خط ریلی 
معمولا یک اداره کل دارند اما استان خوزستان 
دو اداره کل )جنوب و زاگرس( و ســه اســتان 
یزد، خراســان جنوبی و رضــوی یک اداره کل 

)شرق( دارند.
ادارات کل راه آهن  ایــن مناطــق شــامل 
آذربایجــان )تبریــز(، اراک، اصفهــان، تهران، 
جنوب )اهواز(، جنوب شرق )زاهدان(، خراسان، 
شــرق )طبس(، شمال )ســاری(، شمال شرق 
یک)شاهرود(، شمال شرق 2 )گلستان(، شمال 
غرب )زنجان(، زاگرس )اندیمشک(، هرمزگان، 

یزد، کرمان، فارس، قم و لرستان است.
اداره کل راه آهــن غرب کشــور به مرکزیت 
همدان هم از 17 آذر به این لیست اضافه شد و 
مدیر عامل شرکت راه آهن 20 آذر 98 مدیرکل 

این منطقه را معرفی کــرد؛ هرچند هنوز روال 
اداری آن به طور کامل طی نشده است.

معاون هماهنگــی امور عمرانی اســتانداری 
کرمانشــاه در ایــن رابطه گفت: اســتان همدان 
صاحب اداره کل راه آهن مســتقل شــده است و 
کرمانشاه در هیچ بخشی زیرنظر راه آهن همدان 

نیست و اصولا هیچ ارتباطی با هم ندارند.
ســالاری بــا بیــان اینکــه الان خدمــات 
بهره برداری راه آهن کرمانشــاه زیرنظر استان 
مرکزی )اراک( اســت، گفــت: از زمانی که خط 
راه آهــن در کرمانشــاه ایجاد شــده ما پیگیر 
راه اندازی اداره کل راه آهن در استان هستیم و 
تمام اقدام های مربوط به بهره برداری و توســعه 

به اداره کل راه آهن کرمانشاه واگذار می شود.
استاندار کرمانشاه نیز تاکنون بارها در رابطه 
با ایجاد اداره کل راه آهن کرمانشاه با وزارت راه و 
شهرسازی مکاتباتی داشته است و کماکان این 
موضوع را یکی خواسته های اصلی استان از این 

وزارتخانه عنوان می کند.
بازونــد، تعییــن تکلیف مدیریــت راه آهن 
و اســتقرار اداره کل راه آهــن را یکــی دیگر از 
مطالبات جدی مردم کرمانشاه و یک حق کاملا 
طبیعی دانســت و ابراز امیــدواری کرد هرچه 

زودتر اجرایی شود.
     رسیدن به مدیترانه در انتظار هزار 

و 700 میلیارد تومان
راه آهن کرمانشاه قرار است با عبور از اسلام 
آبادغــرب، گیلان غرب و قصرشــیرین به مرز 
خسروی برسد و در بلندمدت به راه آهن عراق 
و از آنجا به بندر لاذقیه سوریه، دریای مدیترانه 

و اروپا متصل شود.
اســتاندار کرمانشــاه با بیان اینکه راه آهن 
کرمانشــاه - خســروی در صــورت راه اندازی 
می توانــد نقــش بســیار بزرگــی در توســعه 
منطقه ایفا کند، گفت: در همین راســتا یکی از 
مطالبات جدی استان تامین اعتبار یک هزار و 
700 میلیارد تومانــی برای اتمام پروژه راه آهن 

کرمانشاه به خسروی توسط دولت است.
بازوند با اشــاره به بازگشــایی مرز خسروی 
برای تردد زائران اربعین حسینی )ع( افزود: راه 
اندازی راه آهن کرمانشاه کرمانشاه به خسروی 
علاوه بر کمک به روند صادرات کالا تردد زائران 

اربعین حسینی را نیز تسهیل خواهد کرد.
زیرســاخت های راه آهن در عراق و ســوریه 
فراهم اســت و در صورتی کــه راه آهن ایران 
تا خســروی برســد، راه آهن ایران با توجه به 
روابط مطلوبی سیاسی با این 2 کشور به دریای 

مدیترانه متصل خواهد شد.
به گفته کارشناســان اقتصادی، راه اندازی 
این راه آهن تحولی اساسی در حمل نقل غرب 
آســیا ایجاد خواهد کرد و کالاهای تولیدی این 
قاره راحت تر به آب های مدیترانه و اروپا منتقل 

خواهند شد.
از این رو در شــرایطی که کشور در تحریم 
نفتــی قرار دارد، تقویت زیرســاخت های حمل 
و نقل می توانــد منبع درآمد قابل توجهی برای 

کشور محسوب شود.

هشدار پلیس فتا:

وارد هر وب سایتی نشوید
هرگونه توهین در فضای مجازی پیگیری می شود

پلیس  ســپهرغرب، گروه خبر: رئیس 
فتا اســتان کرمانشــاه گفــت: وارد هر 
وب سایتی نشــوید، کلاهبرداران با ترفند 
ارائه خدمات رمز یک بارمصرف متقاضیان 
را به درگاه های جعلی موسوم به فیشینگ 
هدایت کرده و از حســاب طعمه های خود 

برداشت غیر مجاز می کنند.
علی کریمی روز گذشــته اظهــار کرد: طی 
ســال ها و همچنین ماه های گذشــته شــاهد 
جرائمی در فضای مجازی ازجمله برداشت های 

غیر مجاز از حساب بانکی شهروندان بوده ایم.
رئیس پلیس فتا اســتان کرمانشاه ادامه داد: 
طی ســه ماهه نخست امسال نســبت به تمام 
مدتی که پلیس فتا تشکیل شده است، بالاترین 

رقم یعنی حدود 372 درصد افزایش را در این 
زمینه داشته ایم.

وی افــزود: بانک مرکزی در این راســتا با 
کمک پلیس فتا و همکاری ارگان های ذی ربط 
هماهنگی های لازم را برای اجرایی شــدن رمز 

دوم یک بارمصرف درنظر گرفته است.
      مواظــب کلاهبــرداری با ترفند 

دریافت رمز دوم یک بارمصرف باشید
کریمی تصریح کــرد: مردم با نصب نرم افزار 
مربوطه بر روی گوشــی خود رمز دوم را یک بار 
مصرف می کنند، رمزها 60 ثانیه فرصت دارند تا 
خرید اینترنتی خود را انجام دهند و اگر ارتباط 
را قطع کنند، باید برای داشتن رمز دوم دوباره 

درخواست شود.

وی ضمن هشــدار نســبت بــه دقت لازم 
برای ورود به وب ســایت ها، تأکید کرد: وقتی 
به ســایتی مراجعه می کنیم، بایــد اطمینان 
داشــته باشــیم ســایت جعلی نیســت؛ اما 
متأســفانه بدون اینکه اهمیتی بدهیم، بیشتر 
مواقع شــهروندان با وارد شــدن به ســایت 

می شوند. فیشینگ  جعلی، 
کریمــی از شــهروندان خواســت مراقــب 
پیامک هــای جعلــی ارسال شــده درخصوص 
دریافــت رمــز دوم یک بــار مصرف باشــند و 
افزود: کلاهبرداران بــا ترفند ارائه خدمات رمز 
یک بارمصرف متقاضیان را به درگاه های جعلی 
موسوم به فیشــینگ هدایت کرده و از حساب 

طعمه های خود برداشت غیر مجاز می کنند.

کریمــی درخصــوص فیلتر کردن ســایت 
کلاهبــرداران اضافه کرد: فیلتر کردن ســایت 
کلاهبرداران به این معنا نیســت کــه با فیلتر 
تمام شــوند، به محض فیلتر ظرف مدت پنج تا 
10 دقیقه با اسمی دیگر همان سایت را مجدداً 

درست می کند.
وی در ادامه به بحث انتخابات اشــاره کرد و 
افزود: هرگونه توهین و تحقیر در فضای مجازی 
پیگیری می شود؛ کسانی که اقدام به راه اندازی 
ســایت های جعلی می کنند، بــا آن ها برخورد 
می شود و نامزدهایی که بخواهند قبل از موعد 
قانونــی تبلیغ کنند، طبق رصد انجام شــده به 
شــورای نگهبان ومراجع ذی صلاح اطلاع داده 

می شود.

معاون استاندار کرمانشاه:

تعهد می دهم با احداث کارخانه چینی 
حتی یک شغل به مخاطره نیفتد

ســپهرغرب، گروه خبر: معــاون هماهنگی امور 
اقتصادی استاندار کرمانشاه گفت: تعهد می دهم بابت 
احداث کارخانه چینی یک شغل در استان کرمانشاه 
به مخاطره نمی افتد بلکه حداقل تا موقع ساخت کلی 

شغل ایجاد می شود.
هدایت حاتمی روز یکشنبه در ستاد تسهیل و رفع موانع 
تولید کرمانشاه، بهینه سازی مصرف سوخت را عامل مهمی 
برای کاهش هزینه ها عنوان کرد و افزود: حدود 100 واحد 
مرغداری از نعمت گاز بی بهره هســتند این درحالی است 
که خط گاز حدود 500 متر از واحدها فاصله دارد و هزینه 

گازکشی برای آنها فقط 12 تا 15 میلیون هزینه دارد.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کرمانشاه افزود: 

با تبدیل شــدن ســوخت گازوئیلی به گازی در یک واحد 
مرغــداری می توان قیمت مرغ را تا 700 تومان کاهش داد 
که این کار هم سود اقتصادی را افزایش و هم آلودگی های 

محیط زیست را کاهش می دهد.
وی در خصوص صدور مجوز کارخانه کاشــی برای یک 
ســرمایه گذار چینی در استان کرمانشــاه گفت: مسئولان 
اســتان شــب و روز را به هم می دوزیم که یک ســرمایه 
گذار را جذب کنیم، آیا از توان اقتصادی یک کشــور دیگر 
اســتفاده کردن جرم است، آن هم کشور قدرتمندی را که 
در وضعیت اقتصادی بهتری است به مشارکت بیاوریم و از 
دانش فنی آن ها اســتفاده کنیــم و 1.400 میلیارد تومان 

وارد کشور کند.
حاتمی افزود: در این استان به محض اینکه قصد انجام 
کاری را داریم عده ای که معلوم نیست چه نیتی دارند اجازه 

فعالیت را نمی دهند.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کرمانشاه ادامه 
داد: بنــده می دانم این مخالفت هــا از کجا آب می خورد و 
حتمــاً با چنیــن افرادی برخــورد خواهیم کــرد و اجازه 
نمی دهیم بی قانونی به وجود بیاورند و یک نفر برای استان 

تعیین تکلیف کند.
حاتمی تصریح کرد: اینهــا باید ناتوانی های مدیریتی را 
جای دیگر ببرند ما یک واحد تولیدی را برای استان آوردیم 
که 80 درصد آن صادراتی است و برای بازار داخل نیست.

این مســئول گفت: ما ســر این موضوع وا نمی دهیم و 
چنین افرادی با این کار غیر از اینکه هزینه درست می کنند 
و باعث می شوند 5 تا 6 ماه یک پروژه مهم به تعویق بیفتد 

هیچ دستاورد دیگری ندارد.
این مســئول با بیان اینکه به تشــکل ها علاقه دارم و از 
ابتدای تصدی کار را به تشــکل ها واگــذار کردم، گفت: اما 
بــا این رفتارها امروز به راهداری اعلام کردم هر چه اختیار 
به تشکل ها دادید سلب کنید چرا که دولت آنقدر بی عرضه 

نیست که کارش را پیش نبرد.
وی بــا بیان اینکه ما برای اشــتغال داخلی از این واحد 
تعهد گرفتیم، گفت: این طرح 1400 نفر اشــتغال داخلی 
دارد و این یعنی 5 هزار نفر در یک اســتان خیالی آســوده 

خواهند داشت.
معاون اقتصادی استاندار کرمانشاه خاطر نشان کرد: در 
همین یک ماه آغاز به کار این واحد تولیدی به اندازه 2 سال 
یک شــرکت ایران کار کرده است و می توانید از نزدیک از 

آن بازدید کنید.
حاتمــی افزود: دامــن زدن بــه اینگونــه حرکت ها و 
ســنگ اندازی بر سر راه ســرمایه گذاران خارجی بر خلاف 

قانون و مصلحت کشور و استان است.
وی تاکید کرد: راه اندازی این کارخانه قانونی و شــرعی 
اســت و به نفع استان، کشــور و اشتغال است و بنده تعهد 
می دهــم بابت احداث این کارخانه یک شــغل در اســتان 
کرمانشاه به مخاطره نمی افتد بلکه حداقل تا موقع ساخت 

کلی شغل ایجاد می شود.
وی در پایان گفت: دبیــر اجرایی خانه صنعت و معدن 
اســتان کرمانشاه باید اظهار نظر رســمی خود را بر اساس 
نظر حرفــه ای اعلام کند و برای افکار عمومی این مســاله 

را توضیح دهد.

پنجرهاستانها

جلوه سحرانگیز پاییزی دریاچه کیو
بارش های خوب پاییزی حیات دیگری به دریاچه کیو خرم آباد بخشــید تا با جوشــش دوباره چشمه فصلی کیو، طراوت و شادابی به این دریاچه 
زیبا برگردد. دریاچه کیو در خرم آباد یکی از منحصربه فردترین و زیباترین دریاچه های استان لرستان است که در شمال غربی شهرستان خرم آباد 
و در کنار پارک کیو قرار دارد. »کیو« در گویش لری مردمان خرم آباد به معنی کبودرنگ و آبی اســت و وجه تســمیه آن آب زلال و عمیق این 

دریاچه بوده که به رنگ آبی و نیلی دیده می شود.


